

New Essay Competition for CEGEP students in Quebec

From the School of Irish Studies at Concordia University,

with the generous support of the Canadian Irish Studies Foundation.

Topic: Examine an aspect of the role of the Irish in Montreal, or Quebec, or Canada.

Essay Length: The essay should be a maximum of 1,200 words, typed, and secondary sources should be appropriately documented. Essayist are required to use Times New Roman 12 point font.

Deadline: The deadline for receipt of the essay is 5:00 pm, Monday, February 29, 2016 at the School of Irish Studies, 1001-01 Hall Building, 1455 de Maisonneuve Blvd, West, Montreal, QC. H3G 1M8. Electronic submissions are not acceptable.

Two prizes will be awarded, one for an essay in English and one for an essay in French. First prize in each category: \$300; Runner-up in each category: \$150. Winners will be notified and invited to receive their prizes at a School event close to St. Patrick's Day.

Adjudication: Essays will be assessed by a committee of faculty members at the School of Irish Studies, whose decision will be final. The primary criteria will be demonstration of critical thought, strength of argument, originality of ideas, and clarity of expression.

Further information: Matina Skalkogiannis, School of Irish Studies Concordia University. (514) 848-2424 (ext. 8711) cdnirish.fas@concordia.ca

Nouveau concours de dissertation destiné aux cégépiens québécois

Présenté par l'École des études canado-irlandaises de l'Université Concordia,

avec le généreux soutien de la Fondation d'études canado-irlandaises

Sujet : Examen d'un aspect du rôle des Irlandais à Montréal, au Québec ou au Canada

Longueur : La dissertation comptera un maximum de 1 200 mots dactylographiés en utilisant la police de caractères « Times New Roman » de douze points. Les candidats sont tenus de citer correctement les sources secondaires.

Échéance : La dissertation devra être reçue avant 17 heures, le lundi 29 février 2016, à l'adresse suivante : École des études canado-irlandaises, pavillon Henry-F.-Hall, bureau 1001-01, 1455, boulevard De Maisonneuve Ouest, Montréal (Québec) H3G 1M8. Les soumissions par voie électronique ne seront pas acceptées.

Deux grands prix seront décernés, l'un pour une dissertation en français et l'autre pour une dissertation en anglais. Le premier prix dans chaque catégorie sera de 300 \$, et le second, de 150 \$. Les récipiendaires seront notifiés par le département et seront invités de recevoir les prix durant un événement près de la célébration de la St Patrick.

Décision : Les dissertations seront évaluées par un comité formé de membres du corps professoral de l'École des études canado-irlandaises, dont la décision sera finale. Les principaux critères d'évaluation seront la démonstration d'un esprit critique, la force des arguments, l'originalité des idées et la clarté d'expression.

Renseignements supplémentaires : Matina Skalkogiannis, École des études canado-irlandaises, Université Concordia, 514 848-2424, poste 8711, ou cdnirish.fas@concordia.ca.